
Referat af bestyrelsesmøde den 06-08-2024 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Florence 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Det blev drøftet, om vi muligvis skal spare internetforbindelsen i Kernehuset væk. Anne-Mette prøver at 
undersøge, hvor meget det bliver brugt. 


